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Υπέρ της επαναλειτουργίας της γραμμής Ναύπλιο –
Κόρινθος η Περιφέρεια Πελοποννήσου
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Συνάντηση με τον πρόεδρο και διευθύνοντα σύμβουλο του ΟΣΕ Κώστα Σπηλιόπουλο
είχε ο

περιφερειάρχης Πελοποννήσου Παναγιώτης Νίκας, ο οποίος συνοδευόταν από τον
αντιπεριφερειάρχη Αργολίδας Γιάννη Μαλτέζο.

Στην συνάντηση διατυπώθηκε το αίτημα περί επαναλειτουργίας της σιδηροδρομικής
γραμμής Ναύπλιο – Κόρινθος.

Όπως μετέδωσε το argolikeseidhseis.gr, επισημάνθηκε, από πλευράς Περιφέρειας, ότι
τα όποια προβλήματα στη συγκεκριμένη γραμμή είναι μικρά και, σε κάθε περίπτωση,
η Περιφέρεια είναι διατεθειμένη να συμβάλει οικονομικά στην αντιμετώπισή τους.

Στο ίδιο πλαίσιο, έγινε γνωστό ότι θα εξεταστεί και το οικονομικό ενδιαφέρον για την
επαναλειτουργία του εν λόγω δρομολογίου, για το οποίο – όπως τονίστηκε – υπάρχει
διάθεση από την κυβέρνηση να το συμπεριλάβει σε “πακέτο” παραδοσιακών
δρομολογίων από κοινού με δρομολόγια, όπως το Διακοφτό – Καλάβρυτα και Βόλος –
Μηλιές.


